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PROTOKÓŁ Nr 0012.1.5.2022 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 
w dniu 27 kwietnia 2022r. 

 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
 
Czas posiedzenia Komisji: 15.00 – 16.00 

W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
 zgodnie  z załączonymi listami obecności.  

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Rozliczenie budżetu miasta – lista priorytetów wydatkowych. 
 

4. Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój 
na 2022 rok 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg publicznych w granicach Miasta Jastrzębie-Zdrój  

 Projekt uchwały w sprawie diet dla przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych. 

5. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach: 
 
- 3 marca 2022r., 
- 15 marca 2022r., 
- 30 marca 2022r. 
 

6. Wolne głosy i wnioski. 
 

7. Zakończenie posiedzenia.  
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Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał    Przewodniczący Komisji Budżetu i Skarbu – Szymon 
Klimczak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz gości. 
 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Ad.3. 
Rozliczenie budżetu miasta – lista priorytetów wydatkowych. 
 
Skarbnik Miasta Dariusz Holesz omówił rozliczenie budżetu miasta.  
 
Tadeusz Sławik 
Ile środków trafiło na remonty? Jaka kwota? Tam miliony są potrzebne.. 
 
Roman Foksowicz 
Około 600 tys. zł na remonty w szkołach 400 tys. zł na drogowe, 250 tys. zł na łatanie 
dziur.  
 
Dariusz Holesz 
1200 tys. zł ul. Północna, 500 tys. zł ul. Jesionowa, remonty cząstkowe 100 tys. zł, 650  
remonty dróg gruntowych, 250 na cząstki, remonty dróg 300 tys.. około 1,5 miliona 
poszło na remonty.  
 
Radni odbyli dyskusję w temacie priorytetów wydatkowych w roku 2022.  
 
 
Ad.4. 
Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 
na 2022 rok 

Projekty uchwał omówił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta. 

Głosowanie radnych: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
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 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 
na 2022 rok 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
publicznych w granicach Miasta Jastrzębie-Zdrój  

 
Jarosław Piechaczek – Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji omówił 
projekt uchwały. 
 
Szymon 
Czy ceny reklam się zmieniły za zajęcie pasa drogowego? Procentowo? 
 
Jarosław Piechaczek 
Regulujemy je, urealniając je, inaczej to wygląda na drogach wojewódzkich, 
powiatowych czy gminnych. Nie jest to podwyżka drastyczna. 
 
Szymon Klimczak 
Proszę o przygotowanie mi takiej informacji.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie diet dla przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych. 

Barbara Więckowska – Naczelnik Wydziału Dialogu Społecznego omówiła projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
Ad.5. 
Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach: 
 

- 3 marca 2022r. 
- 15 marca 2022r. 
- 30 marca 2022r. 

 
Protokoły przyjęto jednogłośnie.  

 
Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski 

Tadeusz Sławik  
Proszę o przypomnienie terminu oddania wiaduktu i ul. Podhalańskiej. 
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Roman Foksowicz – I Zastępca Prezydenta Miasta. 
Wiadukt do końca czerwca, Podhalańska wkrótce, w zależności od warunków 
pogodowych. 

 

Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia  

Szymon Klimczak Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie,                      
po czym zakończył posiedzenie. 
 
 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk   
 

Przewodniczący  
Komisji  Budżetu i Skarbu 

 
Szymon Klimczak 

 
 
 


